
ROMANIA
JUDETUL VASLUI

CONSILIUL LOCAL POIENESTI

PROCES VERBAL,

Incheiat astazi 20.01.2016. in sedinta ordinam a ConsiLiului local
Poienesti, judetul Vaslui.

Lucrarile sedintei Consiliului local incep la ora 13, in sediul Primafiei comunei
Poienesti judetul Vaslui.

Doamna Ciobanu Cecilia secretarul comunei lace apelul nominal al
consilierilor.

Domnui consilier Badea Ion cei mai in varsta consilier dintre cei prezenti,
deschide lucrarile sedintei si constata ca este legal constituita, din totalul de 12 consilieri
in functie fiind prezenti 12 consiiied.

In confbrmitate cu prevederile art. 35 alin.l din Legea nr. 215/2001 privind
administratia publica locala, republicata, cu modificarile si completarile ulterioare-
propr,u alegerea presedintelui de sedinta.

Domnul consilier Badea Ion propune ca presedinte de sedinta pe domnul

\ consilier Luca Vasile. Nu mai sunt alte propuned.

' Se suprure la vot acesta propunele- aprobandu-se in unanimitate.
Doamna Presedinte de sedinta informeaza pe cei prezenti ca la sedinta nu este

prezent domnul primar Poede Gheorghe.
Domnul Presedinte de sedinta slrpune spre aprobare proiectul ordinei de zi asa

cum a fost comunicat consilie lor prin convocare -Dispozitia Primarului nr. 5 din
14.01.2016.

L Proiect de hotarare pdvind alegerea presedintelui de sedinta
2. Ploiect de hotalare privind insusirea propunerilor comisiei speciaLe pentru

modificarea si completarea inventaruhli bunurilor ce apaftin domeniul public al comunei



Porenesri.arestat prin Hottu-ar ea Guve'nurLri .r. r36 r /2001.anexa 5l si Hc 77;i2br0,anexa

l. Proiecr de hotararc privind aplobarea acorcladi unor thciiitatj flscale.4 Proiect de hotalare p vind abrogarea Hotararii Dr.53din20.i120t5prrvrnd
aprobalea Regr amentului pentr.u desfasurarea activitatilor comerciale in comuna
Poienesti. judetul Vaslui.

': 
P-o,ect de ltotafare ptirino aolobarea planul.L,de actrun::i lrc.rrrde.rrrele:

roc.r pentru pe'soanere apte de mu'.ca dir'r familiile beneficiar-e cle velit minim garanraL
pentru anul 2016.

6 Pfoiect de hoiafare privind aprobarea retelei unitatilor de invatamant
p'eunversrtar cu personal itate j uridica care vor functiona il an'l scolar 2016-2017.
.. 7. 

. 
Proiect de hotaffe privind apl.obarea sumei de 5000 lei pentru exfer.tiza

etectuata in dosarul nr.29Ilpl2013 dispusa prin Ordonanta procurorului si a
luspectoratului Judetean de politie_ Serviciul de investigare a fraudelor.
,,^^ 8._ 

,_ 
Proiect de hotarare p vind transfeml autoturiimului Dacia Logan cu ru.

VS03SML, din folosinta primariei spre folosinta SVSU.9. Raporr pdvind capacitatea de aparare a SVSU poienesti.
Doamna Ciobanu Cecilia secretarul comunei _ a pus la dispozitie inainrea sedintei

procesele verbale ale sedintelor din luna decembrie 2015- pentru sedinta ordinara sr
pentru sedinta ext.aordinara _ Nici rln consilier nu a facut otiectiuni cu privire la
continutul proceselor verbale.

Se supun la vot procesele verbale ale sedintelor din luna dec.2015 , aprobandu_se
in unanimitate.

Domnul presedinte de sedinta prezinta expunerea de motive si proiectul de
norarale pnvln rnsuslrea propune lor comisiei speciale pen1ru modificarea si comptetarea
irventarului bunurilor ce apa in domeniul public al comLrnei pol"nesti,uiestat D.in
Flolararea Guvemului nr. I 36 I /200t,anexa 53 si HG 77gl20 I 0, anexa li. .

Co[risia de specialitate prezinta rapofiul de avizare
CompadimeDtul de resort prezinta rapoltul de specialitate.
Dupa prezentarca materialelor se inscriu la cuvarrt urmatorii consilieri : pargaru

Constantin, Stanciu Constantin,Badea Ior.
. - 

Domnul viceprimar pargaru Constantin_ cu privire la vaioarea <le inventar va
crtesc delinitia. trebuie un evaluator specializat. Din punctul meu de vedere pentru a se
oa valoafe ta drunuri ttebuje evaluator, sunt cu modificari majorc nu este co;ect fara
evaluator. Eu nu spun sa se piarda proiectul- dar trebuie facut 

"corect- 
eu nu votez aoesr

prorect sr nu-mr asum raspunderea.
Domnul consilier Stanciu Constantin- daca asa stau lucrurile cu inventarul nu

stiu ce sa facem, dar eu nu am intampinat greutati atunci cand am facut proiectul. Nu ne
oa autonzatle sau carc este motivul ? Nici sa piedem proiectul nu surt aeacord dar sunt
ooua vannate :

- Poti sa-l pierzi daca nu aprobam inveDtarul nou ;- Poti sa-l pierzi si daca modifici in totaljrare inventarul Ca sa rezca proiectul eu
sunt deacord ,dar vaioarea tebuie data de evaluator nu de noi.



Toate c|umurile srurt hecute in invcDtal. dal sullt tlecLLtc si iD e-\tlavilan cls:d;xenpln
de ia Catarama la Bar-gan este extravilal iar in sat coltinuarea clrurur-LlLLi esre i[ ::
intravilan.l-a irtocmirea proiectului am facut saltarea topometdca cum nu mai este brua l
lnventaNl tlebuie facrit, dar la vaLoare trebuie conrisil3 cu specialisti propun sa se adu.a
evaluatot.

Don'inul consilier Badea Ion-dnunuile sunt pe anumite iuneini.se modifica
suplafata. inventarul lacut din uou sa fie faeur ca lutnec. Drunrul-urtravjlaD poate sa aiba
o alta valoare fata de cel extravilan-Evaluatolul de unde stie cata piat(a a pus Stanciu pe
drum acum cadva ani ?

Eu pr-opun evaluarea sa se faca cu evaluator repede- pentru proiect.
Don'nul primar Poede Gheorghe a intrat in sala .

Domnui consilier Badea Ion ati facut o inventariere cale nu coresounde ou cea
din.l,-c

Donnul plimar Poede Gheorghe-pentru evaluarea propusa eu am considerat ca I ha
de pamait se vinde cu cat se villde- am impartit suma cu cat se vinde la supnfata sl am

zis pentru drumuri de pamant valoare de 4 5 lei pe mp care se inmulteste cu suprafata
din masuratori a drumurilor, iar pe dnnui de piatra 18 lei mp.

UE plateste nateriallll care se pune pe drumuri nu aLe tleaba cu evallrarea. Asta esle
o valoare a noastra . Daca vine cineva si stdca o bucata de drum Doi il dam la lege. sp[n ]
l<m de d|irm care este paguba. Valoarea de inventar se da in contabilitate.daca se mal
pune valoalea,

Domnul viceprimar Pargaru Constantin- cine da valoarea ?

Domnul primar Poede Gheorghe valoarea creste atunci cand pui ceva- I km asflat
cosla I00 n']ilioane se adauga la valoarea drrimului.Contabiljtatea face valoarea.

Domnul viceprimar Pargaru Constantin de un de ati luat 18 lei valoarea ?
Domr, uJ primar Poede Gheorghe eu am facut propunerea.
Domnul viceprimar Pargatu ConstaDtin pe un drum vicinai nu se pot face

investitii.Ati transfonnat drumul de sub dealul teiului in drlrm comunal- eu nu vreau sa
pierden proiectul aveti grija.

Domnul consilier Stanciu Conslantin sa inteleg ca piedica este la autodzatie.
Domnul primar Poede Gl'leorghe- se cerc actul de proprietate la cadastru.Acum s-au

masurat drumurile si la intersectii s-a schimbata. La Ursu Pe1ru la inventarul initial s-a
masua de la cap la cap acum s-aLl scazut intersectiile, acum le-a facut corect. La Fundll
Vaii in drurul comunal legatura cu Gherghesti sunt 2 bucatele de drum deja intabulate-
cand s-au facut platfomtele.

Daca vretj sa cheltuiti bani, eu vreau sa nu cheltui, cu evaiuator platim mult, la
dispensar am facut evaluare si am cl]eituit 50 milioane lei. Nici o lege nu te opreste sa nu
faci tu evaluare. Cum au facut cei de la Pungesti. Vetrisoaia, am dat telefon la Corsiliul
Judetean si au zis sa facem asa. Eu am zis asa dupa mintea nlea ca am pus bil]e .

Domnul consilier Luca Vasile- in reclamatie nu s-a confirmai cantitatile de pittra
treblrie evaluator- Du sunt deacord cu 5 lei si 18 lei.

Domnul Pargaru Cor'rstantin - deci sa daln o valoare simbolica, inventa enl



dlumurile cu valoare modica.valoarea trebuie clata de un evaluator e"o"u. n.i!!'r;,"n ,. - 
t 

-..specialisti si putcD da banii i|Epoi Ia proiect. Dvs. garantati ca este corect asa ? , .".\,r1.1 
'

Dol1lnul prirnar Poede Gheorghe - noua ne cere Consiliul Jucletean valoare la
dr-Lrmrlri pentru hotat.ar-ea de Guvern trcbuie valoare cotecta_ nll poti inairla Lnl lnvelttaf

fara valoare. Acum nici nu an nevoie sa aprobatj valoarea. inventaml sa fie insustt c1e
Consiliul local chiar fara valoare.

Domnul consilier Pargaru Constantin comisia speciala a sennat ?
Domnui consilier Stanciu ConstaDtir noi aprobin acum fara valoare _ neLgi sr re

mtereseaza de rrn evaluator_
Donuul consilier Badea Iou orice bun trebuie sa aiba o valoare.
Dornnul primar Poede Gheorghe - inteNine din nou_ cat ar costa nu stiu. t_a

cadasiru iDli trcbuie invelltarul fam valoare.Eu alr zis de la nine 1g iei. daca dvs.
considelati-

DomDul vicep mar propune angajare evaluator.
Domnul consilier Stanciu Constantin daca dam o valoare de 2lei ,secretarul

comunei pune viza de legalitate ? Nu vreau acum raspuns.
Se supune la vot art.l. din proiectul de hotarare privind insusirea propunerlior

comislei speciale pentru modificarea si conrpletarea inventarului bunurilor ce apanin
domeniul public al comunei poienesti,atestat prin Hotararea Guvemului
tu-.1361/2001.atexa 53 si HG 77812010, anexa 15 - voteaza ( pentru )) 1l consilieri , se
abtine I consilier.

Se supule la vot ad.2 -voteaza ( pentu )l I consilieri, se abtine 1 consilicr_.
Se supune la vot art.3 - voteMa ( pentru ) 1l consilieri, se abtjne l consilier.
Se supune la vot proiectul de hotarare privind insusirea propunerilor comisiei

speciale.pentru modificarea si completarea inventarului bunurilor ce apaftin domenrut
ptlblic al^comunei Poienesti,atestat prin Hotararea Guvemului nr.l36l72O01,anexa 53 si
HG 77812010, anexa i5. voteaza ( pentru ) l l consilie , se abtine I consllier

Domnul presedinte de sedrnta prezinta expunerea de motive si proiectul de
llolalale Drrvtnd rprobdrea dcordarii Lrnor lacilitali fisc.lle.

Comisia de specialitate prezinta rapoful de avizare

t.

Compartime[tul de tesofi prezinta laportul de specialilate.
Dupa preze'rtarea mlterialelo- se insiru la cuvanr Lr"marori. con.rlieri :

Constantin, Stanciu Constantin , Badea lon. Ciobanu Sterica.
Domnul viceprimar pa.rgaru Constantin _ sunt deacord cu proiectr .

Don'mul consilier Stanciu Constantin va fblicit ca ati pus acest proiect de
holarare, daca au datorii de 9 ani si le platesc acum fara penalititi e foarte bjne, sunt
deacord.

Domnul consilier Badea Ion - sa se faca pubiicatie in acest seDs, sunt deacord_
Domnrilconsilier Ciobanu Sterjca cine a platit e bine , cine llu plateste nu v!.re

nlci acum. Sunt deacord cu pl.oiectr .

Don-nul primar Poede Gheorghe - trebuia pus in sedinta din decembrie.

Pargaru



Se supuDe la vot att.I din proiectul de hotar.fe privind aproba]-ea acordarii
unor tacilltati tlscale.- voteaza ( pentLu))toti cei l2 consllietiprezenti..

Se supllne la vot afi.2 voteaza ( pentm ( toti cei 12 consilierr prezentr
Se supule la vot art.3 - voteaza ( penlru ) toti cei 12 co1$iliefi prezentl.
Se suprne la vot a .4- voteaza ( pentru ) toli cei 12 consjlie preze]lti
Se supure la vot p.oiectui de hotarare privind apr-obarea acordarli unor facjlitati

liscale - r'oleaza ( pentru ) toti cei l2 consilieli prezenti.
Dolnnul primar Poede Gheorghe doreste sa aduca la cunostinta situatia cn AI-.

Vlahuta Prefectufa cu maistri ilustri collsilieri j uridici au facut ploces, azi am tost sa
caut apamtor.Prefectua ind ga niste prostii. TribuDalul Vaslui a declarat tardiva
actiunea.daca li se insuruba cheia la minte trebrliau sa spuna ca au introdus actiunea
tarziu dupa soiutionarea de catre justitie a cazului, juristii de 1a Prefectura au scds niste
prostil, au zis ca Ana Birchall a facut un proiect de Lege. Caut avocat sa cl]em sa faca
rejudecarea, trebuiau sa aiba minte sa ceara de la Oficiul de Cadastru cum a fost comLu.ra
iD I968. Trebuie sa f'acem intampinarea sa obtinem rejudecarea si sa obtlDem vechiul
amplasament.

) Domnul presedinte de sedinta prezinta expnnerea de motive si proiectul de' hotamre privind abrogarea Hotararii ff.sldin 20.1L2015 privind aprobarea
Reguiameniului pentru desfasurarea activitatilor comerciale in comuna Poienestj, iudetul
Vaslui.

Comisia de specialitate prezinta rapoftul de avizare
Conpartimentul de resod prezinta raponul de specialitate.
Domnul primar Poeder Gheorghe- in regulament sunt prevazute ste cennte

pentru comercianti- noi eliberan auto zatie de functionare, noi cerem anumite avize in
prima faza, legea spune sa vina la avize in fiecarc an , dai consider sa cerem avrze m
fiecare an numai daca se schimba conditiile care sa dauneze oamenilor. eu Du vorbesc
pentru mine sau baiatul meu, comerciantii au si sediile.La noi nu se gasesc aisate pe
site, procesele verbale nu au fosl afisate.

Dupa plezentarea matelialelor se inscriu la cuvant umatorii consilieri : Pargaru
Constantin, Badea lon, Minzatanu Mihai, Stanciu Consiantin.

Domnul viceprimar Pargaru Constantjn - 2 intebad
- Cine doreste abrogarea regulamentului ati intebat ?
- De ce l-ati semnal si ati intrat in sedinta asa ? Nu se Doate intm in sedinta fara sa

/ fie semnate. Se poate modifica si conrpleta regulamentul. nu abroga .

Domnul consilier Badea Ion - abrogati dar sa veniti cu alt regulaDlnet nu asa.

Domnul priu'rar Poede Gheorghe - dupa regulament am voie sa gresesc si eu
acun vreau sa-l modificam. La Putina nu o sa obtina niciodata auto zatie totul este di1.l

scandura. Daca maine vine ISU, maine baga la puscarie.Eu atunci am plecat la Iasi, dupa
ce am venit de la Iasi pe pielea n1ea am prelungit autorizatiile la toti pana la sfarsitul lui
1Unle.

DonDul viceprimar Pargaru Conslantin, in sedinta nu ati spus nimic, doar cand
v-a spus liul ca nu este deacold, atulci ati reactionat. cand este un alt regulament atLulci
sa lmodifican.



DonrnL.l corr"ilie_ V r,la.alrt Vil ai do.rr.rule p-i. rar r.at. dr., r'.gn.' .,", . .

DoDlllul consilier Stanciu Constantin daca eu sunt de 10 ani comerciaDt nuad-ut'
avizei0anisiobtinautodzatiedefunctioDaIe?

Donnul consilier Badea Ion - veniti cu proprmerj si modificam regulalne-nlul. .;
Se supute la vot proiectul de hotarare privind abtogarea Horaratii nr.5jdin

20.11.2015 privind aprobarea Regulamentului pentru desfasularea activitatilor
conrerciale in cornuna Poienesti, judetul Vasiui- voteaza "itnpotriva' 10 consilieri . se
abtin 2 consilieri .

Domnul primar Poede Gheorghe pleaca din sala de sedinte.
DomDul presedinte de sedinta prezinta expunerea de motive si proiectul de

hotarare privind aprobarea Planuiui de actir.tni si lucrari de interes Local pentru
persoanele apte de munca din familiile beneficiar.e de venit nrinim garantat pentru anul
-201b

Cornisia de specialjtate prezinta raportul de avizarc
Compafiinentul de resort prezinta raportul de specialitate.
Dupa ptezentarea materialelor se inscriu la cuvant ullnato i consilieri : Badea

lon,Balan Gheorgl]e, Cosulia Constantin, Luca Vasile, Stanciu Constantin.
Domnul consilier Badea Ion sunt deacord cu planui de actiuni Dentu cei de la

41o.
Dommrl Balan Gheorghe - sunt deacord cu pl.oiectul de hotarare.
Domnul consilier Cosuiia Constantin sunl deacord cu Droiectul de hota.are.
Domnul con"ilier I uca Vasile - sLnt oeacord cu p-otec|ltl de lrorarare.
Domnul consilier Stanciu Constantin - sunt deacord cu proiectul de hotarare.
Se supure Ia vot art.I din proiectul de hotarare privind aprobar.ea Planului de

actiuni si lucra de interes local pentru persoanele apte de munca din familiile
beneficiaie de venit minim garantat pentru anul 2016- aprobndu-se in unanimitate.

Se supune la vot an.2- apobandu-se in unanimitate.
Se supune la vot proiectui de hotarare privind aprobarea Planului de actiu sr

lucrari de irteres local pentru persoanele apte de munca din familiile beneficiare de venit
minim garantat pentru anul 2016- aprobandu- se in unanimitate.

Domnul presedinte de sedinta prezinta expunerea de motive si proiectul oe
hotarafe privind aprobarea retelei unitatilor de invatamant preuniversitar cu personalitate
juridica care vor functiona in anul scolar 2016-2017.

Comisia de specialitate prezinta tapoftul de avizare
Compadimentul de resoft prezinta raportul de specialitate.
Dupa prezentarea materialelor se inscriu 1a cuvant urmatodi consilieri : Badea

Ion,Ciobalu Sterica, Luca Vasile , Pricop M ihai Cristian.
Domnul consilier Badea Ion asta este nu avem ce face. Am aplobat de cateva ori

iar am revenit. raspuDsul de la Inspectomtul Scolar este ca scoala Floresti apafiine de Al.
Vlahuta. lnspectoarea este PSD si cu Ana Birchall spera ca Florestiul sa ramana la Al.
Vlahuta. Inspectontul a decis ca Sc. Floresti ramane la ei, la urma urmei inspectoratul
deliniteza circun'iscliptiile scolaie. Trebuie sa fim deacord deocaDtdata cu asta.



Domnul consjlier Ciobanu Sle ca- sunt deacold cu proiectul de hotarare nu

-\. r' ce lhcc.
Domnul consilier-Luca Vasile - sunt deacord crl proiectul de hotalare :_\'
Doruul consilier Pricop Mihai Cdsliai sunl deacord cu proiectul de hotarafe'

Se supune la vot afi.1 din proiectul de hotarae privind aprobarea retelei rnitatilor

de invatanant pr'euniveNitar cu personalitate juridica care vor functiona in am scolar

20' L, :01 t- apfooat,du-.e ir' -n.fl irnilate

Se supure la vot an-2 aprobandn-se in unanimitate

Se supune la vot proiectul de hotarafe pdvind aprobarea retelei mitatilor de

invatamant prcuniversitar cu personalitate j uridica carc vor functiona in anul scolar

20 | o 201 7- aprobandu-se rn lrnanimildte

Domnul presedinte de sedinta plezjnta expunerea de motive si proieciul cle

hotarare privind aprobarea sumei de 5000 lei pentru expertiza efectuata ill dosar-[l nr'

291/P/2013 dispusa prin Oldor,anla procurorului si a Inspectoratului Judetean dc Politie-

Serviciul de investigale a fraudelor'
Conisia de specialiiate prezinta raportul de avizarc

Compaftimentul de resoft prezinta raportul de specialitate.

Dup; prezentalea materialelor se inscriu la cuvant urmatorii consiiieri :Pargaru

Constantin. Starciu Constantin, Luca Vasile' Minzatanu Mihai, Badea ion

Domnul viceprimar Pargaru Conslantin - in anul 2012 a fost control de ia Cultea

de Conturi, in urma controlului a lasat sarcini Primarul a reclamat, a venit cu experhze

noi atunci nu am aprobat plata expertizei , iar pdmarul a chemat intai un exped, apoi ntr a

fost multumit l-a chemat iar, apoi a chemat altul si tot asa si a platit expedzele lara

aDrobare de consilit local. Curtea de conturi din 2015 a gasit acesta abatere, actrm vlea

sa se acopete , vine cu alt expert. Nu sult deacofd cu proiectul de hotarare

Domnul consilier Stanciu Constantin acum este al trcilea expert- s-a lacut plata

in 2014, eu nu sunt deacord sa aprobam acum. Daca o sa fiu vinoval o sa ffag

Domnul consilier Luca Vasile - respingem acest proiect de hotara_re, mie nu_Llli

iese din cap ce a spus p marul atunci- puteti sa nu dati eu tot imi iau sau eu tot platesc

Domnul consilier Minzatanu Mihai- respingem acest proiect de hotarare ' nu se

ooaie asa ceva.
Domnul consilier Badea lon - noi nu platim daca suntem consecventi cu

hotara le. Nu sunt deacord cu proiectul de hotarafe

Se supune la vot art l din proiectul de hotarare p vind aprobarea sumei de 5000

lei pentr-u expertiza efectuata in dosarul nr' 291lP/2013 dispusa prin Ordonanta

procruorului si a Inspectofatului Judetean de Politie- Selvjciul de investigare a frardelor-

voteaza "impotriva" toti 12 consilie

Se supune la vot att 2 \'oteaza "impotdva" toti 12 consilieri - -^^
Se sup,.tne la vot proiectul de hotarare privind aprobarea sumei de 5000 lei

oentnr expertiza efectuata in dosanrl nr' 291lP/2013 dispusa prin OLdonanta procurolulul

ii a Inspectoratului Jr.rdetean de Politie- Ser"r'iciul de investigare a fraudelor - voteaza

"impotriva' toti 12 consilieri



.\i ' .' ;
Donuul viceprirrar-aduce la cunostil'lta ca pentru dosafele ininstanta d -,i' : 

_"."
uurlru' vrltPr lrr!4t ,-\

Consiiiului local prinartl mr aproba plata aparatoruluj- motivcaza ca intr_o hotald4^F€l ' '

strecur.at o eroarJeste scris de 2 ori numarul dosarului 2640 ial il1tr-Lul Loc s a greslil.li

esre 1640. Dal dupa acesta holarare mai avem o hotalare card am lloiara pentru toate

dosarele sa fie angajat aparalor iar in dosarele unde este parte pimaNl si familia este

imprLternicit viceflirnaul pentru angajarea aparatorului. dar domrlul primar refuTa Dtr ia

in calcul acesta hofarare. Am facut la parchet seslzare pentru abuz ln selvlclu

Dolnnll co.silier \4i17a'anrr Ny'ir/' e.le Jbu7.

Dommrl consilier Stanciu Constalti11 este abuz

Domnul prcsediDte de sedinta plezinta expunerca de motive si ploiectul de

hotarare privind tiausferul autoturismului Dcaia Logan cu ff VS03SML' din folosinta

primariei spre folosinta SVSU
Comisia de specialitate prezinta raportul de avizarc

Compafiimentul de resoft prezinta raportul de specialitate

Dupa prezentarea materialelor se insc u la cuvant umatorii consilieri :Pargaru

Constantin, Stanciu Constaniin, Minzatanu Mihai. L[ca Vasile. Stanciu Constantin

Domnul viceprinlar Pargaru Constantin - sunt deacord cu proiectul de hotalarc'

dar sa fie asa.

Domnul consilier Stanciu Constantin sunt deacord cu prciectul de hotarare' dar

masina sa fie condusa de cel de la SVSU Propun sa fie inhodus in hotamre un articol in

aces' sens- Se va preda sefului SVSU
Se supune 1a vot acesta propunerc aprobanclu-se ln unanlmlrarc'

Domnui consiiier MinzataDu Mihai- sunt deacord'

Domnul Catalama Eduard - sef SVSU eu cred ca o sa fiu presat sa cumpar

motoriDa care sa plece in alte parli, eu nu am cum justifica asa ceva, eu voi respecta cota

Se supune la vot art.1 din proiectul de hotarare privind transfelul autotutismului

Dacia Logan cu . VS03SML. din folosinta primariei sprc folosinta SVSU- voteaza

"pentnf' toti cei 12 consilieri.' S" ,rrp.,n" lu.rot a1t 2 -Autoturismul se va pleda sefului SVSU - pentlu a fi

folosita efectiv la orice situatie - articol, propus de consilieti - aprobandu-se m

unanlm ltate.
Se sttpune la vot art.3- aprobandu-se in unanimitate'

Se supune la vot proiectul de hotarare privind transferul autotu smului Dacia

Logan cu nr. VS03SML, iin folosinta pdmariei spre folosinta SVSU cu articolul 2

ploous de corsilieri aprobdndu-se ilr .rnarlimitale

Domnul prjmar Poede Gheorghe -revine in sala de sedinte si afirma- err considel

ca situatie de urg;nta nu este numai focul, situatii de urgenta sunt si anchetele sociale'

deplasarea la batrani.
Don'inui consilier Luca Vasile - domnule primar predati masina noua la sofer'

trebuie incredintata soferului.
Domnr.rl Pargant Constantin - nu se preda masina soferuiui umbla numai

prirralul ctr ea. nu.r'e \ oie nici Ln sala-iat sd Ineargd cL mr5:na noua



DomDul Catrama Eduard prezinta rapofiul pivind capacltatea de aparale a

S\ 5l Poienesl;.
Domnulprimar Poede Gheolghe legea prevede ca la proiect sac-oplezl expertl

exte ri in licilatie. dar un expell costa 70 milioane lei, 2 experti costa 140 milioane lei

Eu am luat decizia pe spatele meu'eu merg cu specialisli nu cu experti Mi s-a dat unul de

la lasi dar nu are rost. Legea spune asa, dar eu imi iau pe r'aspunderea mea' oamenii care

ar facut proiectul pot sa fie specialisti.

Domnul consiler Stanciu Constantin - cei care ii aducei daca au facut ploiectlll '

nu pot vinde pontul?
Domnul primar Poede Gheorghe - a nu - suma de la proiect nu se cunoaste este

secreta,nu o stie Dimeni.
Domnul consilier Badea lon - propune ca sedinta din luna februarie 2016 sa

fiepedatade 18febr.2016 Se supune 1a vot aprobandu-se in unanimitate

Deoarece toate punctele de la ordinea de zi s_au epuizat domnul Presedinte de

sedinta propuneinchidereasedintei.

PRESEDINTE DE SEDINTA,
Luca Vasile

SECRETAR,


